To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES Date: 27-11-2022 01:00:46 PM Subject: Other Material Information ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية للصناعات الكهربائية التاريخ: 27-11-2022 00:10 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة العربية للصناعات الكهربائية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 27-11-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 27-11-2022
Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets	التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.
Based on the provisions of Article 8 / A / 2 of the disclosure instructions for exporting companies and the accounting standards for the year 2004 and their amendments, please be informed that the Muwaqqar Magistrate Court has implemented the procedures for seizing the assets of the company located in Al-Muwaqqar / Al-Naqira, as a result of the decision of the Amman Court of First Instance in the two cases that it brought Intermediate Petrochemical Industries Company against the company, which includes a financial claim in the amount of (95,915) Jordanian dinars. Knowing that the company is currently seeking to negotiate with the Intermediate Petrochemical Industries Company to settle the financial claim mentioned above, and you will be informed of the final details of the matter in due course once the claim is fully settled.	استنادا للأحكام المادة 8/أ/2 من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية لسنة 2004 وتعديلاتها ، يرجى التكرم بالعلم بأن محكمة صلح الموقر قامت بتنفيذ اجراءات وضع اليد على موجودات الشركة الكائنة في الموقر / النقيرة وذلك نتيجة لقرار محكمة بداية حقوق عمان في القضيتين التي رفعتهما شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة على الشركة والمتضمنة مطالبة مالية بقيمة (95,915) دينار اردني . مع العلم ان الشركة تسعى حاليا للتفاوض مع شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة لتسوية المطالبة المالية المذكورة اعلاه ، وسيتم إطلاعكم على التفاصيل النهائية عن الموضوع في الوقت المناسب حال الانتهاء من تسوية المطالبة بشكل كامل
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hashem Alkysi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hashem Alkysi